

PLAYMAKERSSM Challenge 小小遊戲發明家



Explore! 探索

Welcome to PLAYMAKERSSM! Your town needs more spaces for people to climb, run, swing, roll, and jump. Children will design and create a space for people to be physically active. Help them explore the fun ways to encourage people to play and be active. How will children use hills, trees, walls, and ramps? Encourage them to design and build an obstacle course. Then, guide them to improve on their first ideas.

歡迎來到小小遊戲發明家！您的城鎮需要更多的空間讓人們攀爬，奔跑，搖擺，滾動和跳躍。小朋友們將想辦法為大家設計和創造一個鍛鍊身體的空間。幫助孩子用有趣與創意的方法鼓勵人們活動。孩子們將如何透過小丘陵、樹、牆壁和坡道？鼓勵他們設計和建造一個超越障礙訓練場。並慢慢引導他們將自己的第一個想法調整得更棒。

Create and Test! 創造與嘗試

Help children design and build a space for people to be active and healthy. They will use the included sets and components to build an obstacle course. Show children examples of how to include different equipment. Model ways to test and improve on their ideas as they go.

幫助孩子設計並建造一個可以讓人們活動和保持健康的空間環境。他們將使用遊戲中的指定套件來建構一個超越障礙的訓練場。向孩子展示一些不一樣設備的例子。當他們開始進行組裝後透過多方嘗試引導他們的創意。

Share! 分享

Help children record their ideas and designs in their *Engineering Notebook*. Guide them to share their obstacle course and what they have learned along the way with others. Run the celebration event; invite the children's family and friends to this special team meeting.

Most of all ... HAVE FUN!

幫助孩子記錄他們的想法和設計過程在他們的工程筆記本裡。引導他們與他人分享他們的訓練場以及他們在過程中所學到的一切。舉辦慶祝活動；邀請孩子的家人和朋友加入這場特別的見面。

最重要的是……玩得開心！



**FIRST
LEGO
LEAGUE**

DISCOVER